

Narrative Essay (Story): A celebration I recently attended/ A birthday celebration/ A birthday party I attended/ A memorable birthday

In your class, you have been talking about a celebration you recently attended. In about **100 words**, write an **essay** about a celebration. You **must** use the notes below to help you.

A celebration I recently attended/ A birthday celebration/ A birthday party I attended/ A memorable birthday

- **What is it/ Name and state its purpose / Whose birthday was it/ Whose party was it** 这是什么/ 说出并说明其用途/ 这是谁的生日/ 这是谁的聚会
- **How you prepared for it/ How was the atmosphere** 你是如何准备的/气氛如何
- **What you did there/ What happened at the party** 你在那里做了什么/聚会上发生了什么
- **Why you like it / why you enjoy it/ How does it make you feel/ How you felt** 你为什么喜欢它/你为什么享受它/它让你感觉如何/你感觉如何

Last year, we 1._____ a birthday party for my sister and that turned out to be the best 2._____celebration we have had. It was her 12th birthday, and we wanted to make it extra special for her. The 3._____ of the party was an 'MLBB' game and we 4._____ our garden into a battle ground.

去年, 我们为姐姐举办了生日派对, 那次派对成为了我们最难忘的庆祝活动。那天是她 12 岁生日, 我们想为她举办一场特别的派对。派对的主题是“MLBB”游戏, 我们把花园变成了战场。

The decorations were totally 5._____. We divided the space in the garden into key areas 6._____ by the Land of Dawn map such as the top lane, mid lane, bottom lane, jungle, and the base. The atmosphere was so fascinating that it felt like 7._____ into a real battle ground. One of the highlights of the party was the surprise guest we arranged, her best friend who was 8._____ like the character of 'Lesley'.

装饰简直太棒了。我们把花园的空间划分成几个关键区域，灵感来自《黎明之地》地图，例如上路、中路、下路、野区和基地。气氛如此迷人，仿佛置身于真正的战场。派对的一大亮点是我们安排的惊喜嘉宾，她最好的朋友，打扮得像“莱斯利”的角色。

We have had a series of 9. _____ games including a MLBB themed game called 'Recall game' where 10. _____ must run to a marked zone and stay still for 5 seconds to "recall" but if they move or laugh, they have to restart! 11. _____, we played the 'Capture the buff' game. The guests will be separated into teams red and blue and given 12. _____ with respective colours which then they have to sneak into the 13. _____ to "capture" the other's flag known as buff and return it to base.

我们举办了一系列有趣的游戏，包括一款名为“召回游戏”的 MLBB 主题游戏，客人必须跑到标记区域并静止不动 5 秒钟才能“召回”，但如果他们移动或大笑，他们必须重新开始！接下来我们玩了“夺取 buff”游戏。客人将被分成红蓝两队，并被给予各自颜色的旗帜，然后他们必须潜入丛林“夺取”对方的旗帜（称为 buff）并将其送回基地。

Everyone joined in to 14. _____ beautiful moments together and had a blast. It was heartwarming to see my sister surrounded by 15. _____ and family, all there to celebrate her special birthday.

大家都参与其中，共同创造美好的时刻，玩得非常开心。看到妹妹被亲朋好友包围，一起庆祝她特别的生日，真是令人暖心。

Complete the essay above with the given answers below. 根据下面给出的答案完成上面的文章。

stepping	Next	fun	memorable
threw	transformed	create	dressed up
friends	jungle	flags	superb
inspired	guests	theme	